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N71  - Streefbeeldstudie en geluidsoverlast Mol

Steeds meer buurtbewoners van de N71 in Mol (onder meer van het gehucht Mol-Rauw) 
melden dat het van kwaad naar erger gaat met de overlast van het verkeer op de 
Zuiderring. De combinatie tussen het verdwijnen van bomen, de betonbaan én het 
toenemende verkeer, worden als belangrijkste redenen aangehaald. Deze ringweg is 
richting Lommel al aangelegd in fluisterasfalt, maar in Mol is dit echter niet het geval, 
waardoor de geluidsoverlast vooral op deze plaats het meest voelbaar is. Metingen 
bevestigen dit ook. Zeker wanneer de N71, zoals gepland, verder zal worden omgebouwd 
tot een weg die voldoet aan de vereisten van een primaire weg van categorie I, zal de 
overlast niet afnemen zonder bijkomende maatregelen.

De bewoners van de aanpalende percelen vragen daarom om te onderzoeken of het 
aanplanten van enkele bomenstroken al niet voor een duurzame oplossing kan zorgen. 
Ook het onderzoeken van de haalbaarheid van het plaatsen van geluidsschermen kan hier 
een eerste stap naar een mogelijke oplossing bieden.

Eind december 2019 zou er een overleg tussen het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) 
en de gemeente plaatsgevonden hebben om dit thema te bespreken.

Verder is het Rekenhof in zijn recente verslag over de realisatie van de missing links in de 
wegeninfrastructuur zeer kritisch over de timing en de middelen waarin voorzien voor 
missing link 24, die betrekking heeft op de N71 Geel - Mol - Lommel.

1. Wat was het resultaat van het bovenvermelde overleg tussen AWV en de gemeente 
Mol? Wordt er op korte termijn naar oplossingen gezocht, zoals de aanleg van 
fluisterasfalt, aanplanten van bomenrijen of plaatsen van geluidsmuren? En zo ja, 
welke timing wordt daarbij dan vooropgesteld?

2. Het rapport van het Rekenhof stelt dat in de nabije toekomst op het grondgebied van 
de gemeente Mol vier straten van de N71 afgesloten zouden worden. 

Over welke straten gaat het concreet en wat is daarvoor de timing?

3. In het rapport van het Rekenhof staat ook dat het geïntegreerd 
investeringsprogramma (GIP) 2019-2021 in geen kredieten voor verdere studies of 
werken voorziet. Het Rekenhof stelt daarover: “De voorziene werken worden blijkbaar 
niet als prioritair beschouwd en zullen dus niet in de volgende jaren worden 
gerealiseerd”. 



Zijn er nog verdere investeringen gepland op de N71 in Mol? Welke zijn dit concreet 
en wat is daarvoor de planning? Wordt er in dit dossier rekening gehouden met het 
gebrek aan gedragenheid in en bij de betrokken gemeenten?

4. De streefbeeldstudie N71 voorzag onder andere ook in een aanpassing van een aantal 
kruispunten. Het gaat hier voor Mol om de kruispunten van de N71 met de N103 
(Ezaart), Molderdijk, Borgerhoutsedijk, Toemaathoek en Postelsesteenweg.  Op deze 
kruispunten werden overal verkeerslichten geïnstalleerd, maar verder zijn ze nog niet 
in overeenstemming met het streefbeeld van een ongelijkvloerse aansluiting met 
ventwegen langs beide zijden van de N71. 

Wat is het huidige statuut van de streefbeeldstudie N71? Is dienaangaande nog in 
stappen voorzien en wat is daarbij dan de timing?

5. Ook het kruispunt van de N71 met Bel in Geel wacht nog steeds op een aanpak. Dit 
kruispunt maakte deel uit van het gevaarlijkepuntenprogramma en werd al in 2007 
aanbesteed. Het werd echter nooit gerealiseerd en is nu opgenomen in het project 
“Herinrichting N71 Molseweg te Geel”, waardoor het niet meer onder de noemer 
gevaarlijke punten wordt aangepakt. In februari 2017 sloot AWV daarvoor met de 
andere betrokken besturen een samenwerkingsovereenkomst voor de opmaak van een 
projectnota, maar die nota is er nog niet, waardoor er dus nog geen zicht lijkt te zijn 
op de start van de werken. Aangezien, zoals eerder al vermeld, het geïntegreerd 
investeringsprogramma 2019-2021 geen kredieten bevat, stelt het Rekenhof dat ook 
de eventuele aanpassingen op korte termijn wellicht ten vroegste vijf jaar na afronding 
van de studie zullen kunnen starten. 

Wanneer kunnen we de projectnota verwachten? Wat is de verdere planning voor dit 
project?
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1. Er is inderdaad een overleg geweest tussen het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) 
en de gemeente Mol eind 2019. Dit onderwerp maakte evenwel geen deel uit van de 
agenda. Ik kan u wel bevestigen dat de klachten zijn gekend zowel bij de gemeente 
als bij het AWV. Uit de laatste meetcampagne blijkt dat het geluidsniveau de drempel 
van 65 dB(A) nergens ter hoogte van de woonwijk te Mol Rauw overschrijdt. Het AWV 
gaat dan ook niet over tot het plaatsen van geluidswerende constructies. Op termijn 
dringt een grondig structureel onderhoud zich wel op. Dan zal onderzocht worden of 
de rijbaan niet kan gerealiseerd worden met geluidsarmer materiaal.

2. Het betreft de Weverstraat en Schooldreef op korte termijn (2021). De 
Slagmolenstraat en de Paviljoenstraat dienen op langere termijn van de N71 
afgesloten te worden. Bij deze laatste moeten dan fietstunnels of bruggen komen om 
de verbindingen tussen de gemeente Mol en haar gehuchten in stand te houden. 

3. Op het geïntegreerd investeringsprogramma (GIP) worden momenteel geen studies 
noch werken ingepland op grondgebied van Mol langs de N71 die kaderen in het 
streefbeeld. Er wordt in de vraag verwezen naar een beweerdelijk gebrek aan 
gedragenheid in de omgeving als reden waarom de streefbeeldstudie niet door Mol 
werd  onderschreven, dit is mij noch het AWV bekend en heeft veeleer met prioriteiten 
op ander locaties op de N71 te maken.

4. Op dit ogenblik worden er nog geen stappen ondernomen om deze locaties in 
overeenstemming te brengen met de lange termijnvisie van de streefbeeldstudie. 

5. De projectnota wordt verwacht in juni 2021.


